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Referat af styrelsesmødet den 11.09.2023 kl. 8:00-11:00 

Referent: Thomas 
Ordstyrer: Lene 

Mødeleder: Lone 
Afbud fra Steen 
 

Kl. Punkter Reesultat 

8.00 1. Godkendelse af dagsorden • Dagsorden blev godkendt, 
dog med en tilføjelse 

under punktet TR/AMR. 
Emne: Kan vi gøre TR 

opgaven tydeligere i 
forbindelse med 
sygemeldinger på skolen. 

8.05 2. Godkendelse af referat fra d.  Referat blev godkendt. 

8.06 

 

3. Opfølgning på igangværende 

arbejdet med: 
• Fællesmøde d. 30.10.2023 

 

 
 

• Evaluering af Åbent 

medlemskursus 
• Kongres 

 

 

 

• Lone orienterede om den 
foreløbige planlægning af 

mødet. Lone arbejder 
videre med det. 

• Åbent medlemskursus var 
en stor succes i år. 

• Toget kører fra Nyborg 

station kl. 9.13, tirsdag d. 
19. september. Susanne, 

og Lone kører sammen. 
Thomas, Gitte, Tea og 
Steen kører sammen. 

8. 
 

 

4. Kredskontoret 
• Der er indkøbt to nye lænestole til 

forkontoret. 

• Byhavebierne er startet igen       

 
 

• Infomøde angående Multifaktor-

godkendelse (MFA) vi deltager kl. 
10.00 

• Bestilling af Gl. Avernæs til Åbent 

medlemskursus i 2024 
•  

 

 
• Lone orienterede 

 
• Lone orienterede om at 

hun laver en liste over 
opgaver de kan løse. 
 

• Lone orienterede. 
 

• Det blev besluttet at 
bestille Gl. Avernæs i 
starten af september 

2024. 
 

 

8. 

 
 

5. TR/AMR -arbejdet   
 

• På åbent medlemskursus 

var der et medlem, som 
efterspurgte, om TR’erne 
kunne blive mere 
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opsøgende i forhold til 
kollegers sygemeldinger. 

Styrelsen besluttede at 
tage emnet med på 

TR/AMR- kurset i 
november. 

 

8. 6. Ukraine 
  

• Styrelsen besluttede at 
punktet Ukraine, ikke 

længere skal være fast 
punkt på STM. 

9. 7. FH 
• Orientering om turen til Brussel 

 
• Lone og Thomas 

orienterede om studietur 
med FH Sydfyn til 
Bruxelles.  

 

9. 8.  Skolepolitisk arbejde 

 
1. Spg. fra TR-mødet d. 19.6. Vi 

følger op på tilbagemeldingerne 
vedr.:  Faglige netværk og 
inklusion. Skolernes arbejde med 

inklusion i egne team. Hvilke 
tilbud har skolerne i forhold til 

elever med udfordringer?      
Hvordan arbejder vi videre med 
svarene?                    

Opsamlingsbilag vedlagt. 
 

 

 

 
• Styrelsen gennemgik 

noterne fra TR mødet d- 
19.6. Konklusionerne skal 
bruges fremadrettet i 

samarbejdet med 
forvaltningerne, f.eks. i 

forbindelse med videns 
opsamling.  

9. 9. Særlige medlemsgrupper 

 
Intet nyt. 

10. 10. Det forpligtende 

kredssamarbejde, alle områder 
 

Intet nyt. 

10. 
 
 

11. Overenskomst/arbejdstid/-
kommunerne 
 

 

 
Intet nyt. 

10. 12. Kommunikation 

• Nyhedsbrev september. 
Bl.a. Åbent medlemskursus 

Fagligt stof! 
 
 

 
 

 

• Nyhedsbrev: 
Kongressen set fra 

balkonen: Thomas 
Sussanne, Gitte og Steen. 
Matematikvejledere og 

praksisorienteret 
undervisnig: Lone 
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• Skolernes økonomi. Opfølgning på 
input fra TR-mødet. 

• Styrelsen drøftede, 
hvordan der kan arbejdes 

videre med skolernes 
økonomi. Fokus er på at 

finde indsatser, det lige nu 
virker, men som er truede 
af besparelserne. 

  

 13. Regnskab og budget 

• Beslutning om indkøb af ny dør 
 

 

• Det blev besluttet at 
udskifte den utætte dør. 

Det blev besluttet, at 
investere i en ny kreds-
telefon. 

10. 14. Punkter til næste møde 
 

Intet. 

11. 15. Eventuelt 
 

Intet. 

 

 


